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Medborgarförslag om simhallar i Nacka
xxxxxxx

Hej, Jag heter xxxxx och jag är folkbokförd i Nacka och bott här 13 år. Jag har haft 
en bra uppväxt i Nacka men jag har ett medborgarförslag jag hoppas ni kan 
uppfylla. Jag har simmat sen jag var 6 år i Nacka simhall men jag har alltid ansett 
att simhallen har varit för liten och trång. Jag vet att det finns en till i Saltsjöbaden 
men jag anser ändå att det behövs fler eller en större. Eftersom jag simmat länge i 
simhallen har jag märkt av att många vill bada och leka men att simhallen behövs 
även för simträning för klubbar inom kommunen. Dessa två saker har varit svåra 
att få ihop men inte bara det, när det även är simträning är det för trångt på 
banorna. Jag tror en större simhall kommer leda till att fler barn men även 
ungdomar kommer vilja spendera sin fritid i en simhall om det finns mer plats att 
vistas på.

Jag hoppas ni kommer fundera över mitt medborgarförslag och att något kanske 
kommer ändras. // Mvh xxxxxxx


